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   Närvarande: 

   Kent Nordenberg Greger Sundgren 

   Annika Cederlid Christer Nilsson 

Gunilla Johansson Eva Lena Glimne 

   Lennart Nordberg 

1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Förgående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Annika Cederlid valdes att justera dagens protokoll 

5. Inför årsmötet 

Dagordning, budget och spelprogram är OK. Avsägelser inför årsmötet har inkommit från Annika 

och Kent avböjer vidare arbete som ordförande men kan tänka sig att sitta kvar i styrelsen. 

6. Ekonomi 

Diskuterades att behålla sommarprincipen för prispengar även för resten av året. 

7. Jubileum 

Diskuterade lite olika tankar kring tävling(ar) under dagen. Beslutades att ingen silvertävling ska 

anordnas men styrelsemedlemmarna uppmanades att fundera över vilken form av tävling(ar) vi 

ska ordna. Kent ordnar med musik till kvällen och Veingeparet som skulle ordna mat till 

Mönutbytet tillfrågas inför jubileet. 

8. KM Lag 

Beslutades att anordna enligt förra årets modell med 16-brickorsmatcher och två matcher per 

tillfälle. Gunilla ordnar med inbjudan och bokning av lokal. 

9. Övriga frågor 

1. Mönutbyte: Alternativ diskuterades. Beslutades att lämna över frågan till nya styrelsen. 

2. Årsmöte Hallands BF: Vi har rätt till två representanter. Lennart kommer att delta. 

3. Utbildning: René har satt samman program. Regional annons är redan ordnad och Eva Lena 

bokar lokala. 

4. Hasslövs BK: Förfrågan om samarbete om Bridgemate och brickläggning har kommit. 

Beslutades att två personer från nya styrelsen diskuterar regelverket med Hasslövs BK. 

5. Kaffefrågan i Hasslöv: Ulla Petersson har bett att få slippa att ansvara i fortsättningen. Under 

september har Maria och Stefan lovat att hålla i det. Beslutades att försöka få till ett rullande 

schema därefter. 

6. Kommittéer: Detta är en fråga för den nya styrelsen att besätta. Tävlingskommittén har Kent 

lovat att ta ansvar för med viss hjälp av Gunilla. 

 

 

 

 



10. Nästa möte 

Blir konstituerande efter årsmötet. 

11. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Annika Cederlid 

 

 

Ordf. Kent Nordenberg 


